



DEPARTMENT OF STATISTICS  
THE CHINESE UNIVERSITY OF HONG KONG  
SHATIN · NT · HONG KONG

EMAIL: [statdept@cuhk.edu.hk](mailto:statdept@cuhk.edu.hk)

TEL: (852) 3943 7931

香港中文大學  
統計系  
香港新界沙田  
FAX: (852) 2603 5188

Please Post

Date: 10 May 2023

**Department of Statistics**  
**Change of Major for 2023 – 24 (Risk Management Science Programme)**

Students who intend to transfer to the Risk Management Science Programme may apply for change of major using the e-application form under CUSIS from **5 June to 29 June 2023 noon**.

For students admitted under broad-based programmes, please apply by submitting the application form (obtainable at RES counter) to our general office (LSB, 119) in person or by sending email to [rmsc@cuhk.edu.hk](mailto:rmsc@cuhk.edu.hk) before the deadline. The application can be processed after they have declared a major within their Faculty/specified programmes.

The following documents should be submitted with the application. For e-application, please upload PDF documents to CUSIS before the deadline:

- a) An e-application form / application form obtainable from RES
- b) A letter of intent stating the reasons for applying for change of major to the RMSC programme (with personal contact information).
- c) A copy of your academic report(s).
- d) A copy of your public examination certificate(s).

Only shortlisted students will be invited for an interview.

*For students who have submitted Phase 1 applications and attended the interview in April 2023: **Students with Major:** please re-submit your application via CUSIS and upload a copy of your unofficial transcript (with results of Term 2, 2022-23) before the deadline.*

***Students Admitted via Broad-based Programmes:** please obtain the application form at RES counter and return the completed form with a copy of your unofficial transcript (with results of Term 2, 2022-23) to our general office in person or by sending email to [rmsc@cuhk.edu.hk](mailto:rmsc@cuhk.edu.hk) before the deadline. The application can be processed after you have declared a major within your Faculty/specified programmes.*

Students are required to confirm their acceptance of the NEW major (for approved cases) from 10-14 July 2023.

For enquiries, please contact our general office at 3943 7931.



DEPARTMENT OF STATISTICS  
THE CHINESE UNIVERSITY OF HONG KONG  
SHATIN · NT · HONG KONG

EMAIL: [statdept@cuhk.edu.hk](mailto:statdept@cuhk.edu.hk)

TEL: (852) 3943 7931

香港中文大學  
統計系  
香港新界沙田  
FAX: (852) 2603 5188

請張貼

### <<申請轉主修通告-風險管理科學課程>>

凡擬於2023-24年度轉入風險管理科學課程為主修之同學，需於**2023年6月5日至6月29日正午十二時**，通過CUSIS 遞交電子申請表格。

大類收生之學生由於仍未有註冊主修，故此不能於CUSIS申請轉主修。請到註冊及考試組領取申請表，填妥後於截止日期前交回統計學系辦公室(邵逸夫夫人樓119室)或電郵至[rmsc@cuhk.edu.hk](mailto:rmsc@cuhk.edu.hk)。學生須在其所屬學院或學科註冊主修後，才可以遞交轉主修申請。

以下資料需於截止日期前提交。通過CUSIS遞交電子申請的同學，請以PDF檔案上載有關文件。

- (i) 電子申請表格 / 申請表
- (ii) 詳述轉系原因 (附個人聯絡地址及電話)
- (iii) 各學年大學成績表副本
- (iv) 公開考試成績表副本

申請如獲考慮，本系將通知申請人參加面試。

**於2023年4月已提交第一輪轉主修申請及面試之同學請注意:**

**有註冊主修之同學:** 請於截止日期前通過CUSIS再次遞交申請並上載各學年大學成績表副本(包括2022-23年下學期之成績)。

**大類收生未有註冊主修之同學:** 請到註冊及考試組領取申請表，填妥後連同各學年大學成績表副本(包括2022-23年下學期之成績)於截止日期前交回統計學系辦公室(邵逸夫夫人樓119室)或電郵至[rmsc@cuhk.edu.hk](mailto:rmsc@cuhk.edu.hk)。學生須在其所屬學院或學科註冊主修後，才可以遞交轉主修申請。

學生必須於7月10至14日確認接納新主修 (只適用於獲批准之申請)。

如對上述有任何查詢，請致電本系辦公室：3943 7931。

統計學系啟  
二零二三年五月十日